
 
Београд 25.3.2025. године  

Записник редовне годишње Скупштине Мреже академске солидарности и 
ангажованости 

 

Редовна годишња Скупштина МАСА је одржана 25.3.2025. године. Скупштини је 
присуствовало укупно 45 чланова од 88 чланова организације чиме је успостављен 
кворум и обезбеђени услови за почетак седнице. 

Скупштину је отворио председавајући Скупштине проф. др Далибор Петровић који се 
захвалио присутнима на доласку након чега је изложио дневни ред Скупштине: 

1. Извештај о раду између две Скупштине 
2. Финансијски извештај 
3. Избор органа МАСЕ 
4. Измене Статута МАСЕ 
5. Планови за наредни период 
6. Актуелно стање на универзитетима у Србији 
7. Разно 
 
Дневни ред је једногласно усвојен. 

Након тога Петровић је прешао на прву тачку дневног реда, односно програмски 
извештај МАСЕ за 2024. годину, који је претходно, као и сви неопходни материјали, 
послат свим члановима Скупштине. Петровић се укратко осврнуо на рад МАСЕ у 
протеклих годину дана, наводећи да је МАСА у том периоду била прилично активна. 
Кроз саопштења, трибине, покретање подкаста и остале активности МАСА је у 
претходном периоду израсла у организацију која је препозната као заштитник 
академског интегритета. Петровић се осврнуо и на значајан број нових колегиница и 
колега које су у претходној години исказали интересовање за укључивање у активности 
МАСЕ. Додатно, захвалио се члановима Саветодавног одбора на подршци у раду.  

Током претходног периода биле су активне две радне групе, које су деловале и 
постигле добре резултате. Осврнуо се и на подкаст чије је емитовање завршено крајем 
прошле године са укупно 11 епизода које су биле прилично праћене.  

С обзиром на то да нико од присутних чланова није имао коментаре по овој тачки 
дневног реда она је након затворене дискусије једногласно усвојена. 



 
 Након кратког увода председавајући је ставио на гласање и другу тачку дневног реда, 
усвајање финансијског извештаја, која је такође једногласно усвојена. 

Додао је да треба размислити о повећања висине чланарина с обзиром на то да МАСА 
тренутно не располаже никаквим средствима с обзиром на чињеницу да је сво 
потенцијално финансирање укинуто.  

У оквиру треће тачке дневног реда изабрани су нови чланови органа МАСЕ.  

Нови састав Координационог одбора:  

• Бојана Бодрожа, Филозофски факултет Универзитета у Новом Саду 
• Владимир Ђурђевић, Физички факултет Универзитета у Београду 
• Јелена Јовичић-Петровић, Пољопривредни факултет Универзитета у Београду 
• Вукашин Милићевић, доктор теологије, Институт за филозофију и друштвену теорију 
• Гаљина Огњанов, Економски факултет Универзитета у Београду 
• Далибор Петровић, Саобраћајни факултет Универзитета у Београду 
• Срђан Продановић, Институт за филозофију и друштвену теорију Универзитета у 
Београду 
• Светлана Станаревић, Факултет безбедности Универзитета у Београду 
• Оливер Тошковић, Филозофски факултет Универзитета у Београду 
• Никола Цветановић, Саобраћајни факултет Универзитета у Београду 
• Владан Чокић, Институт за медицинска истраживања Универзитета у Београду 
Нови састав Надзорног одбора: 
• Газела Пудар Драшко  
• Данијела Стошић Панић 
• Никола Никачевић  

 

Сви предложени чланови НО и КО су гласањем једногласно изабрани.  

У оквиру четврте тачке дневног реда предложене су одређене измене Статута, 
конкретно члана 19. које су претходно достављене свим члановима. Предлог је да се у 
оквиру Извршног одбора уведе функција Извршног директора чија улога би била 
координација рада организације, изградња инфраструктуре, усмеравање на могуће 
изворе финансирања, сарадње и умрежавања са другим организацијама, као и 
оснивање канцеларије и многе друге активности. Председавајући је предлог ставио на 
дискусију. Предлог је усвојен са 44 гласа ЗА уз један глас против. Будући да је више од 
2/3 чланова гласало за измене Статута тиме је ова одлука постала пуноважна. 



 
Пета тачка дневног реда односила се на планове за будуће деловање где је 
председавајући навео да је највећи изазов будућег функционисања недостатак извора 
финансирања ван постојећег модела чланарина. Један од планова тиче се активнијег 
деловања на пољу проналажење и обезбеђивања потенцијалних извора 
финансирања.  

Петровић је нагласио да МАСА има 8 радних група, од којих две активно функционишу 
и апеловао на чланове да се у складу са својим интересовањима укључе у њухове 
активности.  

Још један од планова будућег деловања јесте умрежавање са сличним организацијама 
и активније деловање на том пољу. Као и потенцијално повезивање са студентима у 
циљу организовања заједничких активности. 

Шеста тачка односила се на актуелно стање на универзитетима у Србији. Петровић 
је започео дискусију са Уредбом о нормативима и стандардима услова рада 
универзитета коју је јуче (24.3.2025.) донела Влада у техничком мандату. Присутни су 
потом детаљно дискутовали о овом, али и многим другим питањима која се тичу 
аутономије универзитета и очувања интегритета академских радника.  

Потом је покренута дискусија о начину организовања и реаговања на тренутна 
дешавања, која би била конкретнија од саопштења, као и механизмима којима 
располажемо у том деловању. Покренуто је и питање научних института и њиховог 
активнијег укључивања у ове и сличне активности.  

 

Седница је завршена у 17.34 часова. 

 

Записничарка      Председавајући Скупштине 

Ивона Живковић                    Проф. др Далибор Петровић 

 

 


